
 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 

 
Plats: Digitalt möte 

Datum: 2022-01-13     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts, Mats Hägglund, Hans Olov Näsman och Gudrun Ekblom 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2021-12-15 med godkännande till  
             handlingarna. 

 
§ 4 Hemsidan  

IdrottOnline kommer att lägga ned sin hemsideshantering från och med 1 januari 
2023. Mats hör sig för med föreningar och Svenska Skidförbundets IT-avdelning. Vi 
kommer att få möjlighet att rensa och revidera hemsidan fullt ut i samband med detta 
byte av leverantör. Vi ska dock ändå lägga ut de reviderade stadgarna och rensa bort 
mycket gamla protokoll från vår nuvarande hemsida. 
 

§ 5 Skidtingsfonden 
Det har inkommit två ansökningar till skidtingsfonden. De sökande föreningarna är 
Rehns BK och Näsviken IK, skidor. Båda föreningarna ansöker om 10 000 kr för inköp 
av låneutrustning till skate/fri teknik. Majoriteten av barn som kommer till 
föreningarna äger endast klassiska skidor, vilka är svåra att använda för att lära sig fri 
teknik. Båda föreningarna beviljas ansökt bidrag och förväntas även bistå med egna 
medel för ändamålet. 

 
§ 6 Årskalender 

Vi diskuterar utifrån en tidigare årsplan. Vi beslutar att förlägga årsmöte och skidting 
gemensamt under slutet av september. Vi planerar ett möte med alla längdföreningar 
under maj månad, samt vill möta den alpina kommittén under augusti-september. 

 
§ 7 Rapporter 

a) Alpina kommittén. Ett antal läger har genomförts och det har varit en bra start på 
säsongen. Alpina kommittén har ombetts föreslå en alpin representant till 
styrelsen, men har inte svarat. 

b) Längdkommittén. Det finns ett antal inplanerade tävlingar i Hälsingland. Styrelsens 
längdrepresentanter har mött (digitalt) ungdoms- och utbildningsansvariga. 
 

§ 8 Skrivelser 
Svenska Skidförbundet har skickat ut två meddelanden via e-post: 
1.World Snow day är på söndag 16 januari. Bolleberget har uppmärksammat denna 
dag tidigare, men har inte planerat någon speciell aktivitet detta år.   



2. Har skickat ut en fråga om distriktens syn på ungdomscuperna och fram för allt 
boendet som inte kan vara i skolsalar på grund av corona restriktioner.  
RF/SISU Gävleborg har skickat ett meddelande om att IdrottOnline avslutar sin 
hemsideshantering och man erbjuder sig hjälp och stöd i denna hantering.  

 
§ 9 LK:s ungdomsverksamhet möte 22-01-10 

Måndag 10 januari hölls ett digitalt möte mellan styrelsens längdrepresentanter och 
de verksamma ungdoms- och utbildningsansvariga inom HSF – längd. Det var ett bra 
och viktigt möte med en del beslut och överenskommelser. 
 

1. HSF LK ska subventionera avgifter till de två ungdomscuperna Folksam cup och 
VW-cup, så att föreningarna betalar en fast kostnad med 1000 kr per deltagare. 

2. Alla hjälps åt att undersöka/leta ytterligare en ledare till båda dessa tävlingar.  
3. Ungdoms- och utbildningsaktiviteter listas i ett årskalendarium, som kan 

kompletteras med längdkommittéverksamhet och utgöra en grundplan för längd. 
4. Styrelsen erbjuder sig hjälp vid behov vad gäller att få in pengar från föreningar. 
5. LK ska ombesörja beställning av nya representationskläder inför nästa säsong.  
6. Facebook gruppen fungerar bra och där kan alla medlemmar göra inlägg. 
7. Vi ska utveckla kommunikationen (mail/möten) mellan ledare och LK/styrelsen.  
8. ”Öppna klasser” bör alltid finnas på tävlingar.  

 
§ 10 Protokollsjusterare 
 Hans Olov Näsman utses att justera dagens protokoll.  

 
§ 11 Övriga frågor 

a.) Hälsingeguldet. Vi kommer fram till att det inte finns några kandidater på nationell 
elitseniornivå att föreslå till Hälsinglands Idrottshistoriska sällskap.  

b.) Hedersledamot. Vi bestämmer att Kalle Byhlin ska utses till hedersledamot. 
Utnämningen ska övervakas av media och ske under våren 2022, alternativt vid 
årsmötet september 2022. 

c.) Alla på snö. SSF:s rekryteringskampanj som planeras i samarbete med 
gymnasieskolan kommer att genomföras i Bollnäs vecka 4, 25-27 januari. Fler 
kommuner bör komma med i detta projekt. 

d.) Trönö IK har frågat om hjälp till sin ungdomstävling. Vi har inte resurser till detta 
utan föreningen ska ombedas söka hjälp hos närliggande föreningar. 

 
§ 12 Nästa möte 
 Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte på onsdag 16 februari kl. 18.00. 
 
§ 13 Sammanträdet avslutas 

 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
Hans Olov Näsman 
Justerare 


